



Rui Coelho

President and CEO of Air Liquide China

Rui Coelho was appointed as CEO of Air Liquide China in June, 2023, effective September 1. In his current role based in Shanghai, Rui is responsible for leading the Air Liquide business across China, a business with more than 5000 employees in over 120 sites.

Rui Coelho began his career with Air Liquide in Portugal as a Plant Engineer in 1999. In 2005 he moved to Paris where he held different positions in the Head Office at the World Business Line of Large Industries. In 2010 he was appointed as the Managing Director of Air Liquide in Poland, and in 2013 he moved to Brazil where he became first General Manager of Air Liquide Brazil and then was appointed as Vice President of Air Liquide South America. In 2019 he took the role of the President of Large Industries North America based in Houston, and in 2022 he became the Vice President of Large Industries APAC based in Singapore.

Rui graduated from Faculdade de Engenharia da Universidade do Porto with Master's degree, major in Chemical Engineering.



黎瑞华

液化空气中国总裁兼首席执行官

黎瑞华于 2023 年 6 月被任命为液化空气中国首席执行官，9 月 1 日正式上任，常驻上海，负责领导液化空气在华业务。液化空气中国运营 120 多家工厂，拥有 5000 多名员工。

黎瑞华于 1999 年在葡萄牙加入液化空气集团，担任工厂工程师，由此开启职业生涯。2005 年，他调任集团巴黎总部，在大工业全球业务线担任职务。2010 年，他出任液化空气波兰总经理，2013 年又移居巴西，担任液化空气巴西总经理，随后又被任命为南美洲副总裁。2019 年，他被任命为大工业北美总裁，常驻休斯敦，2022 年被任命为大工业亚太副总裁，常驻新加坡。

黎瑞华毕业于波尔图大学工程学院，主修化学工程专业，拥有硕士学位。